

质量管理体系认证证书

东莞市洁康超声波设备有限公司

注册号: CACQ19Q00070R1

统一社会信用代码: 91441900699738999k

注册地址:广东省东莞市茶山镇对塘花岭一路 6 号之一 13 号楼 809 室

P. C:523000

审核地址: 广东省东莞市茶山镇对塘花岭一路 6 号之一 13 号楼 809 室

P. C:523000

管理体系符合: GB/T19001-2016 idt IS09001:2015

证书覆盖范围:超声波清洗机的研发、生产

颁发日期: 2022年7月10日

证书有效期至: 2025年7月9日

初次颁发日期: 2019年7月10日

总经理: 气化供



中航信认证中心(深圳)对限公司

本证书颁发后,3年有效期内要至少接受2次监督审核,证书即时有效性可通过网站查询www.cacq.org.cn 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。也可扫描右下角的二维码查询

地址: 深圳市宝安区西乡街道共乐社区铁仔路九方广场 2 栋 1001





QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Jeken Ultrasonic Cleaner Limited

Registration No.: CACQ19Q00070R1

Organization Code: 91441900699738999k

Registration Address: Room 809, Building 13, No. 6-1, Hualing 1st Road, Duitang,

Chashan Town, Dongguan City, Guangdong Province

P. C:523000

Audition Address: Room 809, Building 13, No. 6-1, Hualing 1st Road, Duitang, Chashan

Town, Dongguan City, Guangdong Province

P. C:523000

Is in conformity with: GB/T19001-2016 idt IS09001:2015

This certificate is covering the following scope: Design and manufacture ultrasonic cleaners

Issue Date: 2022-07-10

Expiry Date: 2025-07-09

First Issue Date: 2019-07-10

General Manager: えるは



This certificate shall be subject to at least two supervisory reviews within the validity period of 3 years after its issue.

The certificate's immediate validity can be accessed at www.cacq.org.cn

Information on this certificate is available on the official website of the National Accreditation and Monitoring Board(www.cnca.gov.cn). Can also scan the lower right corner of the code query

> Address: Room 1001, building 2, Jiufang square, Tiezai Road, Gongle community, Xixiang street, Bao'an District, Shenzhen

